
 

 

Om fjordhästavel 

Alla vi som har fjordhäst tycker att ett fjordföl är det allra finaste och gulligaste vi kan tänka 

oss. Ljusa, lagom runda och luddiga och med mörka vackra ögon charmar de nästan vem som 

helst. Vid den här tiden har de hunnit växa till sig, och kanske är mer raggiga än luddiga, men 

fortfarande alldeles underbara. Nyfikna att lära mer, och en del är snart på väg till nya ägare, 

som ser fram att få sina dagar förgyllda av en egen fjordhäst. 

Om du inte redan fixat det så är det hög tid att komma ihåg två saker: 

1. Rapportera in att du har fått ett föl! Numera är det stoägaren som är ansvarig för att 

fölrapportera (och då ska man förstås även rapportera om det inte blev något föl). Enklast gör 

du det va webben med hjälp av lösenord som du fick av hingsthållaren, och annars kan du 

kontakta registrator. 

2. Se till att få ditt föl id-kontrollerat och chipmärkt och skicka in underlag för registrering – 

helst innan den 1 november. 

Och sedan kan du gärna redan nu börja planera för att betäcka ditt fina fjordsto. Vill du ha råd 

om hingstval så har vi ett avelsråd som du kan bolla med. Efterfrågan växer på fjordhästar i 

alla åldrar, och med bara lite över 100 betäckta ston varje år så finns det plats för fler. Visst 

hoppas vi på många föl 2018, och gärna ännu fler 2019. Det är ju så helt fantastiskt med 

fjordföl – och sedan växer de upp till fina och härliga fjordhästar! 

I år har vi fått rapport om 85 födda föl (hittills), och det är 119 betäckta fjordston, vilket är ett 

mer än i fjol, så vi hoppas på minst lika många föl nästa år! 

 


